
Zápis ze schůze Osadního výboru

konané dne 

2. 7. 2012 

 

Přítomni:

Předseda: Monika Křibíková

Místopředseda: Aleš Pitřík (omluven)

 

Členové: Hartmut Nitra

Simona Frýdecká

Věra Melichaříková

Program:

1. Zahájení
2. Úprava okolí kulturního domu
3. Odstranění kůlů 
4. Povrchová údržba map
5. Neudržované pozemky

 

ad 1. Schůzi zahájila předsedkyně p. M. Křibíková

ad 2. Členové OV připomínají, že dosud nebyla provedena úprava okolí 
kulturního domu. Toto veřejné prostranství  hyzdí  prostředí u hlavní silnice. 
Rovněž bylo panem  Kulatým přislíbeno vykosení trávy k břehu potoka 
Skaličník.

ad 3. Na základě stížností občanů Kamence členové OV upozorňují na 
nebezpečné umístění dřevěných kůlů na krajnici ve směru jízdy přes Kamenec  
směrem k řece. Řidičům i cyklistům hrozí velké nebezpečí  úrazů a dopravních 
nehod. 

 



 

 

ad 4. Členové OV upozorňují na silně znečištěné povrchy plastových map 
umístěných na různých místech Skalice. Na naučné stezce mezi 9. a 10 
stanovištěm je úsek, na kterém je poškozené dřevěné zábradlí.

ad 5. Členové OV upozorňují na nevykosenou trávu na některých soukromých 
pozemcích  (pozemek u p. Tomíka 175). Dále pak avízují, že je nedostatečně 
zabezpečena proti povětrnostním podmínkám rozestavěná chata v blízkosti 
obydlí pana Hlisnikovského a Pumperly. Celý pozemek je již léta neudržovaný a 
nevykosený.

 

PŘÍŠTÍ SCHŮZE BUDE 3. září 2012 v budově ZŠ.

 

 

 

 

 

 

 

 


